

- Boulanger H, Hiebel N, Ferret O, Fort K, Névéol A. Using Structured Health Information for Controlled Generation of Clinical Cases in French. Proceedings of the 6th Clinical Natural Language Processing Workshop @ NAACL 2024 2024:172-184. [pdf code](#)
- Hiebel N, Remy B, Guillaume B, Ferret O, Névéol A, Fort K. Hostomytho: A GWAP for Synthetic Clinical Texts Evaluation and Annotation. Proceedings of the 10th Workshop on Games and Natural Language Processing @ LREC-COLING 2024 2024:14-20 [pdf play now!](#)
- Hiebel N, Ferret O, Fort K, Névéol A. Can synthetic text help clinical named entity recognition? A study of electronic health records in French. Conference of the European Chapter of the Association for Computational Linguistics - EACL 2023. 2023:2320-2338 [pdf code](#)
- Boulanger H, Hiebel N, Ferret O, Fort K, Névéol A. Génération contrôlée de cas cliniques en français à partir de données médicales structurées. Conférence sur le Traitement Automatique des Langues Naturelles (JEP-TALN-RECITAL 2024), Jul 2024, Toulouse, France. 2024:435-448 [pdf](#)
- Hiebel N, Ferret O, Fort K, Névéol A. Les textes cliniques français générés sont-ils dangereusement similaires à leur source ? Analyse par plongements de phrases. Conférence sur le Traitement Automatique des Langues Naturelles (CORIA-TALN), Jun 2023, Paris, France. 2023:461752 [pdf](#)
- Hiebel N, Ferret O, Fort K, Névéol A. CLISTER : A Corpus for Semantic Textual Similarity in French Clinical Narratives. Language Resources and Evaluation Conference, LREC 2022. 2022:4306-4315 [pdf Data](#)
- Hiebel N, Ferret O, Fort K, Névéol A. CLISTER: un corpus pour la similarité sémantique textuelle dans des cas cliniques en français. Conférence sur le Traitement Automatique des Langues Naturelles (TALN), Jun 2022, Avignon, France. 2022 [pdf](#)

From:

<https://codeine.lisn.upsaclay.fr/> - **Codeine**

Permanent link:

<https://codeine.lisn.upsaclay.fr/doku.php?id=publications>

Last update: **2024/09/10 10:39**

